
Protokół Nr 73/2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 13 grudnia 2021 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 - 2037 

oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok – wypracowanie poprawek 

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku 

3) zatwierdzenia „Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024” 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022 

5) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

6) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

7) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata2022 – 2037 

8) uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok 

9) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 

5.   Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Zdzisław Janczuk. 

Powitał członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn zawrócił się do zebranych uczczenie minutą ciszy pamięć ofiar, 

poszkodowanych, internowanych w związku z 40-tą  rocznicą wprowadzenia stanu wojennego.  

 

Do pkt 3 

 Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o omówienie  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 - 

2037 oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w projekcie nastąpiła zmiana po zmianie zarządzenia.  

W treści projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok zmienił się zapis w §3. 

Kolejna zmiana w załączniku nr 2, który stanowi wydatki na rok 2022 zmiana w rozdziale 75022 § 303 zwiększa 

się o 124.000 zł w związku z wypłatą diet radnych. środki te przesuwa się z rozdziału 75702  § 807 o kwotę 

50.000 zł.  Rozdział 75022 §4210 4.000 zł, 75023  §453 – 10.000 zł, 75023  §4210 – 10.000 zł,  75075  § 4210 

– 10.000 zł, 75075  §4300 10.000, 80549 § 4210 30. 000. W załączniku Wieloletniej Prognozy Finansowej 

dokonana została korekta pozycji 3.1 w załączniku w latach 2023, 2036,2035, 2037 zostały skorygowane zapisy. 

Planowane dochody w 2022 roku wynoszą 97.037.721,04 w tym dochody bieżące 88.111.642,18 zł oraz dochody 

majątkowe w wysokości 8.928.078,86 zł. Wydatki planowane w roku 2022 wynoszą 108.591.492,69 w tym 

wydatki bieżące w wysokości 91.504.561,20 zł oraz wydatki majątkowe w kwocie 17.086.931,49 zł. Deficyt 

planowany w roku 2022 11.551.771,55 zł w tym deficyt bieżący w wysokości 3.392.919,02 zł oraz deficyt 

majątkowy 8.158.852,63 zł. Przychody budżetu wynoszą 12.492.311,05 zł. Emisja obligacji w kwocie 

7.500.000,00 zł.   



 Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że Komisje nie wniosły uwag.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, na co zostały przeznaczone środki z których miała powstać wiata 

rowerowa, remont drogi w Babkach. 

 Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że po wykonaniu rozeznania cenowego 

koszt postawienia wiaty wyniósł 26.000 zł a w budżecie były przeznaczone środki w wysokości 12.000 zł. Oferty 

przetargowe na drogę w Babkach były o wiele wyższe niż przeznaczone na daną inwestycję środki. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że niewydatkowane środki będą stanowiły nadwyżkę, którą 

można przeznaczyć na pokrycie deficytu.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że niewydatkowane środki mogą iść na spłatę pozwu przedsiębiorcy 

przeciw gminie na kwotę 6.500.000,00 zł.  

 Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że sprawa jest jeszcze w toku.  

 

Do pkt 4 

1) i 2) 

 Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 

2021– 2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” , w rozdziale 

85401 „Świetlice szkolne”, w rozdziale 80148"Stołówki szkolne i przedszkolne", w rozdziale 80150 "Realizacja 

zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki o metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach 

podstawowych", w rozdziale 85401"Świetlice szkolne", w rozdziale 85404 "Wczesne wspomaganie rozwoju 

dziecka", w rozdziale 92695"Pozostała działalność" na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi, 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Gołdapi , Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi, Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Grabowie, Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 5 w Gołdapi oraz Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Pogorzeli dokonuje się przesunięć między tymi rozdziałami oraz §§ dostosowując plan jednostek 

oświatowych do rzeczywistych potrzeb:- Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi- kwota 82.702,90 zł - 

nieprzewidziana wypłata odprawy emerytalnej, z dużej ilości zwolnień lekarskich oraz przebywania nauczycieli 

na kwarantannie co jest związane ze wzrostem godzin z tytułu zastępstw, w związku ze wzrostem kosztów 

wynikających z opinii Wczesnego Wspomagania Rozwoju- co oznacza zwiększenie ilości godzin dla 

rehabilitantów, w celu poprawnej klasyfikacji budżetowej niezbędnej do zrealizowania godzin 

ponadwymiarowych.- Szkoła Podstawowa Nr 2 w Gołdapi - kwota 8.140,00 zł - realizacja godzin 

ponadwymiarowych;- Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi- kwota 16.354,80 zł - realizacja godzin 

ponadwymiarowych, oraz dokonanie korekty odpisu ZFŚS;- Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi - kwota 917,92 

zł - realizacja zajęć wspomagających;- Szkoła Podstawowa w Grabowie - kwota 1.155,00 zł - realizacja godzin 

ponadwymiarowych;- Szkoła Podstawowa w Pogorzeli – kwota 16.975,81zł- realizacja zajęć wspomagających 

oraz wypłata odprawy pośmiertnej. Plan dochodów wynosi 119.205.999,54 zł. Plan wydatków po zmianach 

wynosi 128.056.165,65 zł. Deficyt budżetu wynosi 8.850.166,11 zł. Przychody budżetu wynoszą 12.322.014,11 

zł. Rozchody budżetu wynoszą 3.471.848,00 zł. 

 

 Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 



3) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty 

Kołakowskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia „Gminnego programu opieki nad 

zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024”. 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że przedmiotem opracowania „Gminnego 

programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024” jest dziedzictwo kulturowe w granicach 

administracyjnych gminy, natomiast celem jest określenie zasadniczych kierunków działań i zadań na rzecz 

ochrony i opieki nad zabytkami. Przedłożony Program jest zgodny z dokumentami o charakterze strategicznym 

dotyczącymi ochrony i opieki nad zabytkami, sporządzonymi na poziomie wojewódzkim (Strategia Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Plan  Zagospodarowania Przestrzennego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego, Warmińsko-Mazurski Wojewódzki Program Opieki nad Zabytkami 

na lata 2020-2023), jest też zgodny z planami zagospodarowania przestrzennego obowiązującymi na obszarze 

miasta i gminy Gołdap oraz Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta  

i Gminy Gołdap. Zgodnie z art.87 ust 3 ustawy z dnia 23 lipca 2003r o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami 

przedmiotowy program przedłożony został do zaopiniowania Warmińsko-Mazurskiemu Wojewódzkiemu 

Konserwatorowi Zabytków. Gminny program opieki nad zabytkami jest dokumentem pomocniczym w pracy 

samorządu  przy określaniu  zadań dotyczących  sfery szeroko rozumianego dziedzictwa kulturowego. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Gminnego programu opieki nad zabytkami gminy Gołdap na lata 2021-2024”. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

4) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny 

Podciborskiej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że ustawa o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi nakłada na gminę obowiązek podejmowania działań zmierzających  

do ograniczenia spożycia napojów alkoholowych, inicjowania i wspierania przedsięwzięć mających na celu 

zmianę obyczajów w zakresie sposobu spożycia tych napojów, przeciwdziałania powstawaniu i usuwaniu 

następstw nadużywania alkoholu, oddziaływania na osoby nadużywające alkoholu oraz udzielania pomocy  

ich rodzinom. Alkohol jest legalnym towarem rynkowym i powoduje określone szkody społeczne, ekonomiczne 

i zdrowotne zwłaszcza spożywany w nadmiernych ilościach. Alkohol jest przedmiotem zainteresowania 

ustawodawcy, który przez regulacje prawne wpływa na minimalizowanie powstawania szkód. Ustawa  

o przeciwdziałaniu narkomanii również wymienia katalog zadań, za realizację których odpowiedzialna staje się 

gmina. Skupiają się one wokół  szeroko rozumianej pomocy osobom uzależnionym i zagrożonym uzależnieniem 

oraz ich rodzinom a także profilaktyce adresowanej do różnych grup wiekowych,  zwłaszcza dzieci i młodzieży. 

Zgodnie z art. 18² ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi (t. j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1119) dochody z opłat za zezwolenia wydane na podstawie art. 18 lub 

art. 181 oraz dochody z opłat określonych w art. 111 wykorzystywane będą na realizację gminnych programów 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz Gminnych Programów, o których mowa w art. 10 

ust. 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 2050, ze zm.), stąd 

przedmiotowa regulacja nie powoduje obciążeń finansowych dla Gminy Gołdap. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Gołdap na rok 2022. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 



 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że na zaproszenie radnych przyjechał Pan 

Stanisław Andrysiewicz celem omówienia wzrostu podwyżek cen ciepła. 

Pan Stanisław Andrysiewicz przedstawił bieżącą sytuację wzrostu cen przez „Zakład Budowlany Stanisław 

Andrysiewicz”. 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia.  

5) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że stałe komisje Rady zobligowane  

są do przedkładania Radzie rocznych planów pracy. Zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do przesłanych 

planów pracy Komisji. 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że nie znalazł planu pracy komisji rewizyjnej. Wskazał,  

by Komisja w planie pracy ujęła kontrolę cyfryzacji Urzędu. 

Członek Komisji Pani Monika Wałejko (Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej) odpowiedziała, że dane 

zagadnienie komisja ujmie w planie pracy. 

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński przychylił się do wypowiedzi poprzednika i dodał, że Komisja 

Rewizyjna przedstawi plan pracy na pierwszej sesji w roku.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

6)  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok.  

 

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński (Przewodniczący Rady Miejskiej) powiedział, przy tworzeniu 

planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok wzięto pod uwagę zarówno tematy, które – stosownie do 

zapisów ustawy powinny być rozpatrzone, tematy mające istotne znaczenie dla Gminy oraz tematy ujęte w planie 

prac Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

7)  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 – 2037. Zapytał, czy są jakieś pytania.   

 

Uwag nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata2022 – 2037 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki –1 za, 2 wstrzymujące się 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 



8) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk powiedział, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok był już omawiany na wcześniejszych posiedzeniach. Zapytał, czy są jakieś 

pytania.  

 Uwag nie zgłoszono. 

 

 Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki –1 za, 2 wstrzymujące się 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

9) 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że na wniosek kierownika Wydziału Infrastruktury  

i Inwestycji Komunalnych proponuje się ustalić wykaz wydatków, które nie wygasają z upływem 2021 roku. 

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych istnieje możliwość ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem danego roku budżetowego. Przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy są przewidziane prace odnośnie budowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego, czy jest już projekt, czy można ogłaszać przetarg.  

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że na pytanie odpowiedź będzie przedstawione 

w okresie międzysesyjnym. Prace prowadzone są zgodnie z harmonogramem, pomimo trudności które wynikły.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021z autopoprawką.  

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

 

Do pkt 5 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że rada miejska wyraziła zgodę  

na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu drogowego o charakterze użytkowności publicznej przy 

uzyskaniu dopłaty od Wojewody. Poinformowała, że również można wnioskować o takie środki na 2022 rok. 

Poinformowała również o realizacji profilaktyki zdrowotnej. Program szczepienia przeciwko grypie 65+ został 

przyjęty na lata 2019 – 2022. Gmina dwukrotnie przeprowadziła nabór na realizatora ale dwukrotnie nie został 

rozstrzygnięty. W trakcie prowadzenia drugiego naboru okazało się, że bezpłatne szczepienia objęły grupę 18+. 

Zwróciła się do zebranych o przygotowanym punkcie w którym można złożyć wnioski na granty 

popegeerowskie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy Zastępca Burmistrza i Skarbnik Gminy oddadzą pieniądze za 

szkolenie do rad nadzorczych.  

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, 

jeżeli zostanie złożone.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała              Przewodnicząca Komisji 

   /-/ Katarzyna Krusznis                     /-/ Janina Pietrewicz 


